
                     ZAPISNIK SA SASTANKA SEKCIJE PROŠIRENIH MEDIJA

Sastanak je održan u ponedeljak 21.10.2024 u 19 časova, elektronski putem Zoom-a.

Prisutni na sastanku: Noa Triester, Danilo Prnjat, Milan Djordjević, Andrijana Pajović, Katarina Dj
Urošević, Nenad Jeremić, Nenad Glišić i Bojana Lukić, čime je konstatovano da je kvorum za 
održavanje sastanka ispunjen. 

Predložene TAČKE DNEVNOG REDA:

1. Predlog kandidata – predstavnika Sekcije za izbor u organe i tela ULUSa: 2 kandidata za Upravni 
odbor, 2 kandidata za Komisju za statut, 2 kandidata za Umetnički savet, 2 kandidata za Nadzorni 
odbor, 2 kandidata za Sud časti

2. Razno

I pored napora članova Odbora da pokušaju da angažuju članove naše Sekcije koji bi mogli da uđu u 
kandidature za OiT putem direktnih poziva za kandidaturu, ispostavilo se da većina predloženih i 
pozvanih kolaga nije u mogućnosti da preuzme odgovornost u OiT-u. Kako ovakava situacija nije 
zabeležena u istoriji ULUS-a, gde je uvek bio veći broj zainteresovanih kolega da uzmu učešće u 
sazivu, Nenad Jeremic je postavio pitanje šta je uzrok trenutne situacije? Opšti zaključak je bio da 
stanje u Udruženju sada zahteva isuvise angažmana i da ljudi nemaju dovoljno slobodnog vremena da 
ispune pored tekućih i ove obaveze. Transparentnost uprava Udruženja u predhodnom periodu, nam je 
ukazala na čitav niz problema u kojima se ULUS nalazi, što dodatno otežava odluku obaveštenog dela 
članstva, dok neki jednostavno ne prate situaciju u Udruženju ili nemaju upravljačkih ambicija. Ulazak 
u određene Organe i tela podrazumeva obrazovanje određene postave, što često može da bude 
problematično ukoliko tim nije koherentan, dok izglasavanje na Skupštini često dovodi u pitanje i samu
logiku, zbog potrebnog delegiranja određenog broja članova, gde se glasovi često bespotrebno osipaju i
gde se dešavalo da od više kandidata, nijedan ne dobije potreban broj glasova tj. 50+1 od prisutnih 
glasača na Skupštini...

Како је većina predloženih kanidata odbilо kandidaturu, konkretno u Upravnom odboru, zbog 
nedostatka vremena da se angažuje, Noa Treister je predložila da Sekcija predloži da se organizuje 
pomoć predstavniku u UO, putem deligiranja odgovornosti na druge članove iz Sekcije za određene 
teme i zadatke, jer u Statutu takva vrsta deligiranja koja je eksplicitno odobrena predsedniku UO putem
ovlašćenih lica, ostavila je otvoreno polje za mogućnost deligiranja i u okviru Sekcija, pri čemu se u 
Statutu ne vidi da postoji zabrana da takav način raspodele posla bude prenesen na bilo kog drugog 
predstavnika; dok sam mehanizam u odlučivanju ko će da preuzme odgovornost i da li je to odluka 
predstavnika Sekcije u UO ili same Sekcije, ostaje na Sekciji. 

Predlaganje članova na samoj Skupštini kao poslednja opcija, nije naišla na odobravanje prisutnih na 
sastanku i predlog Milana Đorđevica je da adresiramo ovaj problem u najavi tj. da se na samoj 
Skupštini predlažu kandidati, jer njihovo dosadašnje angažovanje i kompetencije na taj način ne mogu 
biti javno izložene na uvid i samim tim neće na vreme biti predstavljeni članstvu. Citiran je član 33. 
koji govori o načinu formiranja UO, gde nedvosmisleno kaže da kandidature moraju biti pismeno 
obrazložene, a zatim i usmeno na skupštini: “Prilikom kandidature za Upravni odbor svaki kandidat 
dužan je da pismeno predstavi svoj plan angažovanja, metodologiju realizacije i usmeno obrazloži 
predloženi program”, a na sličan način je formiran član 47 za Umetnički savet itd.



Nenad Glišić je predlažio da ukoliko ne dođe do rešenja i ukoliko ne bude ispunjen uslov o potrebnom 
broju kandidata za OiT u svim Sekcijama, da predstojeća Skupština ne bude izborna nego da se na njoj 
razgovara o Statutu tj. da se predloži njegova izmena. Noa je dodala da mora da se radi na 
decentralizaciji ULUS-a, jer ukoliko ne promenimo strukturu udruženja i od najboljih ljudi neće biti 
velikih rezultata.

Postavljeno je i pitanje projekta “Zajedničke vizije...” i dobili smo informaciju da je UO koji je sada u 
tehničkom mandatu obavezao sebe prema EU (EACEA) i da je na velikom sastanku sa partnerima, 
povratno obaveštenje bilo jasno, da ULUS ulazi u projekat, a kako postoji deadline, čeka se da se 
pošalje Ugovor. Zbog drugačijeg računovodstva u EU trebalo je dopuniti formu budžeta i prilagoditi je 
EU terminologiji i načinu rada i kada se reši taj obiman posao adaptacije administrativnih termina doći 
će i do finalnog rešenja.Većina prisutnih se složila da nije na mestu da se ULUS otuđuje od Evropskih 
partnera posle ovako adekvatno fomulisanog sporazuma, jer na taj način šteti svojoj reputaciji koju ima
kao reprezentativna umetnička organizacija koja postoji više od jednog veka, a i samom članstvu. 

Ideja Danila Prnjata je da se iniciraju članovi oko prikupljanja vizija “nekog novog ULUS-a” kao 
inicijativa neformalnih sastanka, organizaciono nezavisnih od tekućih događanja i da se inicijalno 
postavi pitanje: “Kako bi mi voleli da udruženje idelano funkcioniše?” i da se na taj način iznađu nova i
bolja rešenja oko predloga novog Statuta.
 
Pošto je zaključeno da se sastanak odužio, došlo do izglasavanja kandidata za OiT:

Predloženi kandidati za Organe i Tela ULUS-a: 

Noa Treister za Komisiju za Statut: 1 je susdržan, 7 je ZA
Andrijana Pajović za Umetnički savet: 1 suzdržan, 7 je ZA
Milan Đorđević za Nadzorni odbor: 1 suzdržan, 7 je ZA
Maja Beganovic za Umetnički savet: Svi suzdržani
Obrazloženje: I ako ispunjava sve uslove, Maja Beganović nije došla na sastanak na kome se konkretno
odlučuje o kandidatima za OiT i treba je pozvati da bude prisutna na sledećem sastanku PM.

Ana Miladinović nije aktivna već duže vreme u Odboru sekcije, pa je odlučeno da joj se ostavi rok od 7
dana da se odluči da li nastavlja svoje angažovanje, a u slučaju da nije u mogućnosti da dalje ispunjava 
svoje obaveze u Odboru, predlaže se da na njeno mesto stupi Milan Đorđević o čemu će se u zavisnosti
od Anine odluke, glasati na sledećam sastanku PM.

Na kraju sastanka je konstatovano da nije stigla nijedna kandidatura za Upravni odbor i Sud časti, pa je 
zakazan sledeći Sastanak sekcije u roku od nedelju dana.

                                                                                                    Zapisnik vodila Katarina Đ Urošević,
                                                                                                             Ispred Odbora Sekcije PM


